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Írásbeli választ igénylő kérdés!

Kövér László úr,
az Országgyűlés elnöke részér e
Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésrő l szóló 2012 . év i
XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani

Simicskó István honvédelmi miniszterhe z

„Hogyan befolyásolják a Mi-24-esek modernizációját az érvényben lévő szankciók?”

címmel. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Lezárult a Mi-24-es helikopterek nagyjavítására kiírt pályázat, melynek eredményeképpen az A O
Vertoljoti Rossziju cég végzi a helikopterek nagyjavítását .
Közben nyilvánosságra került az információ, hogy az európai uniós beszerzési ajánlati/részvétel i
felhívás módosításra került. E módosítás eredményeképpen a pályázó nem kellett tájékoztassa
arról a Honvédelmi Minisztériumot, hogy korábban, referenciaként megjelölt Mi-24-eseke t
mennyiért nagyjavított vagy újított fel másoknak .

Kérem Miniszter urat, válaszoljon a következ ő kérdésekre :

1. Van-e lehetőség a Mi-24-es helikopterek modernizációjára, az Oroszország elle n
bevezetett szankciók mennyiben befolyásolják a helikopterek képességeine k
biztosítását?

2. Biztosított lesz-e a helikopterek éjjellátó képessége ?

3. Milyen korszerűsítés történik a helikoptereken ?

Budapest, 2017. december 4 .

emeter Márta
(LMP)
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